

التاريخ 24 يوليو 2025

نبذة مختصرة عن المترشحين لعضوية مجلس الإدارة في إنتخابات الجمعية العامة العادية

نود أن نعلن للمساهمين الكرام نبذة مختصرة عن المترشحين لملى الشاغر في عضوية مجلس الإدارة، حيث سيتم إنتخاب المترشحين في اجتماع الجمعية العامة العادية للشركة والمقرر عقده في تمام الساعة 3 من بعد ظهر يوم الاثنين الموافق 2025/07/28 وذلك عبر المنصة الإلكترونية لانعقاد الجمعيات العامة والتي يمكنكم الدخول إليها عبر موقع شركة مسقط للمقاصة الإيداع ش.م.ع.م (www.mcd.gov.om) ، وإذا لم يكتمل النصاب القانوني لانعقاد اجتماع هذه الجمعية، سيتم عقد الاجتماع الثاني في تمام الساعة 3 من بعد ظهر يوم الاحد الموافق 2025/08/03م عبر المنصة الإلكترونية المذكورة أعلاه

1- صالح عمير ناصر المحذوري (مستقل)

يمتلك بكالوريوس محاسبة من جامعة السلطان قابوس وماجستير إدارة معلومات وحوكمة من الجامعة الكندية وشهادة مدقق داخلي معتمد. لديه خبرة عملية في عدة شركات، حيث عمل في أوكسدنتال عمان ودليل للنفط وأوكيو للأستكشاف وشركة نماء للكهرباء، وحاليا يعمل في شركة موانئ صلالة كمدير عام للتدقيق الداخلي

2- سالم سعيد محمد الكمياني (مستقل)

يمتلك بكالوريوس في المالية وماجستير إدارة الأعمال، شغل منصب الرئيس التنفيذي السابق لشركة كهرباء مزون، وحاليا يشغل منصب الرئيس التنفيذي لشركة نماء لتوزيع الكهرباء منذ يونيو 2023.

3- حسين عبداللطيف قادر البلوشي (مستقل)

حاصل على دبلوم عالي في إدارة الأعمال من المملكة المتحدة، وحاصل على شهادة الزمالة المهنية في ACCA و FCCA من المملكة المتحدة. يمتلك خبرات متعددة وقد شغل منصب الرئيس المالي لمجموعة شركة الكهرباء القابضة ، والرئيس المالي للمجموعة العمانية للطيران، ويشغل حاليا منصب الرئيس المالي للشركة العمانية لخدمات المياه والصرف الصحي.



عماد الصباغ
الرئيس التنفيذي

Dated: 24 July 2025

Brief Profile of the Candidates for Board Membership in the Ordinary General Meeting Elections

We would like to announce to our valued shareholders a brief profile of the candidates to fill the vacant position on the Board of Directors. The candidates will be elected at the company's Ordinary General meeting, scheduled for 3:00 PM on Monday, July 28, 2025, via the electronic platform, which can be accessed via the website of Muscat Clearing and Depository Company SAOC (www.mcd.gov.om). If the quorum for this meeting is not met, a second meeting will be held at 3:00 PM on Sunday, August 3, 2025, via the aforementioned electronic platform.

1- Saleh Omair Nasser Al Mahthouri (Independent)

He holds a Bachelor's degree in Accounting from Sultan Qaboos University, a Master's degree in Information Management and Governance from the Canadian University, and a Certified Internal Auditor certificate. He has practical experience in several companies, having worked at Occidental Oman, Daleel Petroleum, OQ Exploration, and Nama Power. He currently works at Salalah Ports Company as the General Manager of Internal Audit.

2- Salem Saeed Mohammed Al Kamyani (Independent)

He holds a Bachelor's degree in Finance and an MBA. He previously served as CEO of Mazoon Electricity Company and has currently served as CEO of Nama Electricity Distribution Company since June 2023.

3- Hussain Abdul Latif Qader Al Balushi (Independent)

He holds a Higher Diploma in Business Administration from the United Kingdom and holds professional fellowships in ACCA and FCCA from the United Kingdom. He has extensive experience, having served as Group Chief Financial Officer of the Electricity Holding Company, Chief Financial Officer of the Oman Aviation Group, and currently serves as Chief Financial Officer of the Oman Water and Wastewater Services Company.

IMAD ALSABBAGH
CEO

